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 PROTOKOLL BA 04/2023 

Datum: 2023-11-21 

Plats: Bilsportarvets lokal, Ljungbyhed 

 Närvarande: Jan Tromark, ordförande 
Michael Hoffstedt, ledamot 
CG Wilke, ledamot 
Gunnar Dyberg, ledamot 
Monica Möller, ledamot 
Bengt Åce Gustavsson, ledamot (via Teams) 

   

   

   

 

§ 37 Mötets öppnande 
§ 38 Fastställande av mötets dagordning 
§ 39 Föregående mötesprotokoll 
§ 40 Pågående ärenden 
§ 41 Ekonomi 
§ 42 Inkommande material, förfrågningar, uthyrning 
§ 43 Evenemang 
§ 44 Ledamöter 
§ 45 Övrigt 
§ 46 Nästa möte 
§ 47      Mötets avslutande 
 

§ 37 Mötets öppnande 
Ordförande hälsade övriga mötesdeltagare välkomna och förklarade mötet för öppnat. 

§ 38 Fastställande av mötets dagordning 
Föreslagen dagordning för mötet fastställdes. 

§ 39 Föregående mötesprotokoll 
Genomgång av upprättat, justerat och publicerat protokoll BA 03/ 2023, som därefter lades 
till handlingarna. 

§ 40 Pågående ärenden 
§ 26 Digitaliseringsfrågan flyttas fram till början av nästa år då vi avsätter en mötesdag för 
utbildning och arbetsfördelning. 
 
§ 29 Dialog med hyresvärden kring köksfaciliteter är pågående. 
 
Sökandet efter fler personer med kunskap och möjlighet att skriva på vår Facebooksida 
forstätter. 
 
§ 34 Riksarkivet – SBF är pågående, vi avvaktar vidare information.  
 
 



 – 
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§ 41 Ekonomi 
Resultatrapport från kansliets ekonomiavdelning kontrollerades, inga oväntade avvikelser 
mot budget framkom. 
 
Budgetförslag inför 2024 framtogs, inklusive kommentarer kring eventuella, ännu ej kända, 
förändringar i hyres eller andra fasta kostnader. Kostnad för digitala arkivet är ännu 
preliminär, en uppskattning har tagits med i budgetförslaget. 
CG Wilke insänder förslaget snarast till SBF. 
 
Verksamhetsplan diskuterades och kompletterades utifrån vår målsättning. Planen går via 
CG Wilke på remissrunda till övriga innan den sänds till SBF som komplement till 
budgetförslaget. 
 

§ 42 Inkommande material, förfrågningar, uthyrning 
Bilder och annat material har inkommit från bland annat Stefan Larsson och KAK Södra 
genom Jakob Laurin.  
Vi har nu ett större antal bilder med stort värde som behöver identifieras. För att genomföra 
detta kommer Jan Tromark att  ta hjälp av andra personer med lika gedigen historisk 
kunskap som hans egen. Med olika infallsvinklar hoppas man kunna knäcka namn och plats 
frågan för fler svåridentiferade bilder.  
 
Antalet förfrågningar kring material, bilder, bilar osv. är fortsatt  stort. 
 
Vid nästa arbetsdag kommer tid att avsättas för att målinriktat arbeta med indentifiering av 
inkomna handlingar. 
 
Jan Tromark och CG Wilke går igenom vilka material som finns utlånde och hur 
tidsperspektivet för återlämnande ser åt. 
 

§ 43 Evenemang 
Under året har bland annat besök gjorts på Söderås Rallyt, Autoseum Oldtimer, Sofiero 
Classic, Tjolöholm Classic, Svensk Sportvagnsmeeting, Årsfest Vimmerby, KAK Vrams Grand 
Prix jubileumsrundan, RHK Årsmöte samt historiska arrangemang på Anderstorp, Gelleråsen 
och Knutstorp. 
Vid flera av dessa tillfällen har Bilsportarvets ledamöter haft möjligheten att dela med sig av 
sin historiska kunskap sam informera om Bilsportarvets arbete. 

§ 44 Ledamöter 

              Vi samtalade kring framtiden, hur vi vill fördela arbetsuppgifter och roller i gruppen. Detta  
ledde till vissa förändringar som känns bra för alla.  Jan Tromark tar kontakt med föreslagen 
adjungerad person och Monica Möller kontaktar Valberedningen angående vår önskan om 
helhetsupplägg och datum för förändringen.                  

§ 45     Övrigt 
Verksamhetsberättelse för 2023 diskuterades, Monica Möller tar fram förslag som skickas 
till övriga för påseende. 
 
En stund ägnades åt att minnas Hans Wängstre. Jan Tromark ombesörjer att en blomma 
skickas till hustru Margareta.  
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§ 46 Nästa möte 
Nästa träff blir arbetsdag i Ljungbyhed den 1 december, kl 10.00. 
Nästa möte samt arbetsdag med digitalisering upplägget planeras till februari 2024. 
Ordförande återkommer med datumförslag. 

§ 47  Mötets avslutande 

          Mötesdeltagarna tackades och ordförande förklarade mötet för avslutat. 

 

Protokoll upprättat av: Protokoll justerat av: 

 

___________________________________  ___________________________________ 
Monica Möller Jan Tromark 


